

Job Openings | وظائف بالتكليف



Job Openings in The Privatization Affairs Office

Within the process of seeking qualified employees from within the ministry, the General Department is pleased to announce a number of job vacancies:

وظائف بالتكليف لدى مكتب شؤون الخصخصة

في إطار البحث عن الكفاءات من داخل الوزارة، تعلن الإدارة العامة عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها في التخصصات التالية:

Position:

1. Specialist Physician (Nephrology)

- Ability to supervise Dialysis Centers of contracted companies, submit periodic reports, follow-up on patients analysis results and imposing fines on violation of contract terms.
- Passing personal interview.

1.Resident Physician (Nephrology)

- Ability to supervise Dialysis Centers of contracted companies, submit periodic reports, follow-up on patients analysis results and imposing fines on violation of contract terms.
- Passing personal interview.

Those who acquire the required qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

Dialysis@moh.gov.sa

الوظائف المطلوبة:

۱- طبیب أخصائي (کلی)

- القدرة على الإشراف على مراكز الغسيل الكلوي للشركات المتعاقد معها ورفع التقارير الدورية ومتابعة نتائج تحاليل المرضى ومتابعة فرض الغرامات على القصور في بنود العقد.
 - اجتياز المقابلة الشخصية.

۲- طبیب مقیم (کلی)

- القدرة على الإشراف على مراكز الغسيل الكلوي للشركات المتعاقد معها ورفع التقارير الدورية ومتابعة نتائج تحاليل المرضى ومتابعة فرض الغرامات على القصور في بنود العقد.
 - احتياز المقابلة الشخصية.

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإكتروني:

Dialysis@moh.gov.sa



وظائف بالتكليف | Job Openings



Job Openings in Assistant Agency of Supporting Services

Within the process of seeking qualified employees from within the ministry, the Assistant Agency is pleased to announce a number of job vacancies:

Positions:

- 1. Administrative Officier
- 2. Designer
- 3. Secretary
- 4. Quality Controller
- 5. Project Manager

Requirements:

- Punctuality and discipline in following required procedures.
- Knowledge in using computers and computer apps.
- Passing personal interview.

Those who acquire the required qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

PMO-AASS@MOH.GOV.SA

وظائف بالتكليف لدى الوكالة المساعدة للخدمات المساندة

في إطار البحث عن الكفاءات من داخل الوزارة، تعلن الوكالة المساعدة عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها في التخصصات التالية:

الوظائف المطلوبة:

ا. إداري

۱. مصــمم

۳. سکرتاریة

٤. موظف جودة

ه. مدیر مشاریع

الشروط:

- الجدية والالتزام التام باثباع الإجراءات المطلوبة.

- آخادہ استحدام تصنیقات اتحاسب الانگ

احتياز المقايلة الشخصية

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإكتروني :

PMO-AASS@MOH.GOV.SA



وظائف بالتكليف | Job Openings



Job Openings at The General Department of Infrastructure in The Assistant Agency of Maintenance and Facilities Operation

Within the process of seeking qualified employees from within the ministry, the General Department is pleased to announce a number of job vacancies: وظائف بالتكليف لدى الإدارة العامة للبنية التحتية بالوكالة المساعدة للصيانة وتشفيل المرافق

في إطار البحث عن الكفاءات من داخل الوزارة، تعلن الإدارة العامة عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها في التخصصات التالية:

الوظائف المطلوبة:

1. Architect/Civil Engineer

Vacancy: 2

Position:

Requirements:

BA Degree in Engineering.

ا. مهندس معماري/مدني

العدد: ٦

الشروط:

- درجّةً البكالوريوس في الهندسة.

2. Electrical Engineer

Vacancy: 2

Requirements:

BA Degree in Electrical Engineering

۲. مهندس کهرباء

العدد: ٢

الشروط:

- درجة البكالوريوس في الهندسة الكهربائية.

3. Mechanical Engineer

Vacancy: 2

Requirements:

- BA Degree in Mechanical Engineering.

۳. مهندس میکانیکا

العدد: ٦

الشروط:

- درجة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية.

4. Administrative Communications Officer

Vacancy: 4

Requirements:

- Minimum of High School Diploma - Krandadas is vairas aspanytara ar

Knowledge in using computers and Sahel system

٤. موظف اتصالات إدارية

العدد: ٤

الشروط:

----**دو** - مؤهل لايقل عن الثانوية العامة.

تتوسس ديعن عن احدثوية العالمة. . إجادة استخدام الحاسب الآلي ونظام سهل.

5.Administrative Officer

nalsalmi@moh.gov.sa

Vacancy: 4

Requirements:

- Minimum of High School Diploma

- Knowledge in using computers, Microsoft Office Software, Infographic and Design software.

ه. موظف إداري

ال عدد: ٤

الشروط:

مؤُهِّل لايقل عن الثانوية العامة.

-إجادة استخدام الحاسب الآلي، برامج الأوفيس، الانفو جرافيك والتصميم

Those who acquire the required qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإكتروني:

nalsalmi@moh.gov.sa



| وظائف بالتكليف | Job Openings



Job Openings in The General Department of Planning

Within the process of seeking qualified employees from within the ministry, the General Department is pleased to announce a number of job vacancies:

Position:

1. Project Manager

Requirements:

- Minimum of BA Degree.
- Minimum experience of 2 years in planning and supervising projects, programs and events.
- Knowledge in English Language.
- Passing personal interview.

2. Strategic Planner

Requirements:

- Minimum of BA Degree.
- Minimum experience of 2 years in Strategic Planning and Policy Formulation
- Knowledge in English Language.
- Passing personal interview

3. Biostatistic Data Analyst

Requirements:

- Minimum of BA Degree.
- Minimum experience of 2 years in Biostatistics and Statistical Analysis.
- Knowledge in English Language.
- Passing personal interview.

4. Executive Secretariat

Requirements:

- Diploma as a minimum degree
- Minimum experience of 2 years in Executive Secretariat.
- Knowledge in English Language.
- Passing personal interview.

Those who acquire the required qualifications and are interested to apply, please submit your resume titled with the desired position to the following e-mail:

planing@moh.gov.sa

وظائف بالتكليف لدى الإدارة العامة للتخطيط

في إطار البحث عن الكفاءات من داخل الوزارة، تعلن الإدارة العامة عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها فى التخصصات التالية:

الوظائف المطلوبة:

ا. مدیر مشروع

الشروط:

- درجة البكالوريوس كحد أدنى.
- -خبرة لا تقل عن سنتين في مجال تخطيط ومتابعة تنفيذ المشاريع والبرامج والمبادرات.
 - إجادة اللغة الانجليزية.
 - اجتياز المقابلة الشخصية

۲. مخطط استراتیجي

الشروط:

- درجة البكالوريوس كحد أدنى
- خبرة لا تقل عن سنتين في وضع السياسات والمبادرات والتخطيط الاستراتيجي
 - إحادة اللغة الانحليزية.
 - أحتيان المقابلة اليثرخصية

٣. محلل بيانات إحصاء حيوي

الشروط:

- درجة البكالوريوس كحد أدنى.
- - إجادة اللغة الانجليزية. -احتىاز المقابلة الشخصية

٤. أعمال السكرتارية التنفيذية

سروط:

- درجه دبلوم کحد ادنی.
- · خبره لا تقل عن سنتين في اعمال السكرتارية التنفيذية
 - إجادة اللغة الانجليزية.
 - اجتياز المقابلة الشخصية.

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في العمل إرسال رسالة بعنوان الوظيفة المطلوبة تتضمن السيرة الذاتية على البريد الإكتروني:

planing@moh.gov.sa